
Informatiebijeenkomst 27 november: presentatie stand van zaken voorontwerp 

 

Bijna 170 omwonenden en belangstellende bezochten op 27 november de 

informatiebijeenkomst over de plannen voor Stadsschouwburg & Filmtheater Velsen. 

Iedereen werd bijgepraat over het proces tot nu toe en over het concept voorontwerp. 

 

Kabel en leidingen 

Wethouder Sander Smeets stond er in zijn welkomstwoord al even bij stil. Het is een hele 

puzzel om te komen tot een ontwerp dat voldoet aan de wensen en eisen die de 

gemeenteraad aan de vernieuwde Stadsschouwburg stelt. De schouwburg moet worden 

uitgebreid met een vlakkevloertheater, een filmzaal en enkele danszalen. Tegelijkertijd is de 

ruimte voor nieuwbouw beperkt, onder andere doordat er door het grasveld langs de 

Wilgenlaan verschillende kabels en leidingen lopen. Deze zijn niet zomaar even te 

verplaatsen. Projectleider van de gemeente Velsen Wim Gravemaker legde uit dat die kabels 

en leidingen ervoor zorgen dat hierdoor ‘stapelen’ de enige mogelijkheid is. Dat betekent dat 

er een beperkte uitbouw komt van verschillende verdiepingen, waarbij vlakkevloertheater, 

filmzaal en danszalen boven elkaar gebouwd worden. De getoonde plaatjes lieten zien hoe 

dat er dan ongeveer uit zou kunnen zien. Hoe dat  in detail uitpakt moet de komende weken 

meer duidelijk worden. 

 

Verkeer en parkeren 

Tijdens de informatieavond stond het concept voorontwerp centraal. Maar heel begrijpelijk 

waren er ook vragen en zorgen over het verkeer en parkeren. De gemeente praat hier graag 

over verder met een vertegenwoordiging van de omwonenden in een speciale 

klankbordgroep. Hiervoor hebben zich direct voldoende geïnteresseerden aangemeld. Zij 

ontvangen op korte termijn meer informatie. De opbrengsten van deze klankbordgroep 

Verkeer en Parkeren worden volgend jaar dan weer tijdens nieuwe informatiebijeenkomst 

gepresenteerd.  

Bezoekers konden op een kaartje hun vragen indienen. U vindt de beantwoording van deze 

vragen onderaan dit verslag terug. 

 

Vervolgstappen 

De informatieavond van 27 november bood een tussentijdse stand van zaken. Aan het eind 

van het eerste kwartaal van 2024 verwachten we het voorontwerp te kunnen presenteren. 

Dan organiseren we opnieuw een informatiebijeenkomst voor omwonenden en 

geïnteresseerden.  

 

Beantwoording vragen en suggesties 

1. Combikaartje bus-theater, om mensen te stimuleren om met de bus te komen. 

2. Is een parkeergarage misschien een optie? Er is nu al behoorlijke parkeerproblematiek 

3. De belangrijkste prioriteit moet zijn: parkeren! Er is nu al een probleem. Dit niet 

onderschatten. 

4. Eerst een nieuw theater ontwerpen en daarna nadenken over parkeerruimte? Heel 

bijzonder 

Bovenstaande vragen en suggesties nemen we mee in de klankbordgroep Verkeer en 

Parkeren. 



5. Een prachtige plek voor dat schitterende gedicht van Jules Deelder 

Het gedicht van Jules Deelder krijgt ook op de nieuwe gevel een mooie plek. 

6. Blijft het woningbouwplan van Telstar er nog? Staat wel op samenspelvelsen.nl. Heeft 

gevolgen voor de parkeerplaatsen. 

Onderzoek naar mogelijkheden voor woningbouw is inderdaad nog onderdeel van het project 

Telstar. 

7. Komt er ook nog iets voor het decoratelier? En dan vooral ruimte om decors te maken 

Het plan biedt geen ruimte voor een decoratelier. 

 

Bekijk de presentatie  

https://samenspelvelsen.nl/projecten/rex-cultuur-dok/documenten-vernieuwing-stadsschouwburg/default.aspx

